

Sports Toto Donates Christmas Food Provision to 1,000 Orang Asli Families in Pahang

In this season of joy, Sports Toto helped provided to a total of 1,000 Orang Asli families to celebrate a warm and joyful Christmas by giving food provision to them.

Sports Toto collaborated with Strategic Education Methods and Ongoing Achievements Bhd. (SEMOA), a non-governmental organisation that helps to improve the living standard of the Orang Asli Christian community by contributing RM30,000 cash to kick-start the donation campaign.

“As we are recovering from the pandemic, the underprivileged community needs all the help and support more than anyone else. This is why Sports Toto has again chosen the Orang Asli community in Pahang to be the beneficiaries for our Christmas donation campaign.

“Our aim is to bring cheer to the underprivileged, thus we hope that the food provision will help to relieve some burden for the indigenous group.

“We would also like to thank SEMOA for their help in distributing the food provision to the beneficiaries starting on 18 December 2021,” said Sports Toto executive director Ms. Nerine Tan.

Sports Toto had also prepared Christmas gifts for 500 Orang Asli children to ensure that they have a memorable Christmas.

多多博彩圣诞节施赠食品予彭州 1000 户原住民家庭

多多博彩趁此欢乐佳节，施赠食品予 1000 户原住民家庭，借此与后者共庆温馨又欢乐的圣诞节。

多多博彩与致力改善国内信奉基督教的原住民社群的生活水平之非政府组织——策略性教育方式兼持续发展机构（SEMOA）合作，并拨出了总值 3 万令吉的现金以推行此施赠活动。

多多博彩执行董事陈雪冰小姐表示：“当所有人正努力走出疫情之时，国内的弱势群体比其他人更需要外界的援助与支持。正因如此，多多博彩再次选定来自彭亨州内的原住民社群，作为本公司的圣诞施赠活动之受惠群体。”

“此施赠活动旨在为弱势群体带来欢乐，因此本公司希望所施赠的食品有助于减轻原住民朋友的生活负担。

“本公司也在此感谢 SEMOA；后者从 2021 年 12 月 18 日开始，陆续协助分发食品予受惠者。”

多多博彩也为 500 名原住民孩童准备了圣诞礼物，让后者度过 1 个难忘的圣诞节。